
Protokoll

2024-09-16

Närvarande: Sven-Erik, Stefan, Hans, Hans-Erik, Miti, Mia, Robin, Edmund, Emma 
(tom p87), Roger och Åke

⦁ Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

⦁ Föregående mötes protokoll behandlades. Lades till handlingarna.

⦁ Kassarapport. Vår behållning uppgår till 51 680 kr. Fakturor för annons om 
Kilaveckan är utskickade till berörda. Harefjordens FVOF är fakturerade 2 000 
kr för nyttjande av båtrampen. En diskussion om summan tas upp med dem 
inför 2025.

⦁ Bygdebladet. Det var ett mycket bra nummer den här gången, det har kommit 
en del beröm. Det finns lite artiklar kvar till kommande nummer, julnumret. 
En del annonser kommer att revideras för att passa in i mallarna. Mia kommer 
att engagera sig i layouten. Eventuellt görs några exemplar av en provtidning i 
färg. En idé kom upp om att skriva en artikel om loggans uppkomst. Emma 
kontaktar Gunnar Axelsson. Ska vi ha första sidan i färg? annonser i färg? Mia 
mailar Tony om lite priser mm.

⦁ Ansvarsfördelning annonsörer. Det finns en del oklart om vem som sköter vad 
runt annonserna. Stefan har en gammal lista som Mia får ta del av. Hon gör 
sedan en ny lista.
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⦁ Distribution/ delning tidningar. Det är första gången vi anlitar NWT direkt och 
det verkar fungera bra. Finns det fler instanser som ska ha gratistidning, vi har 
en del exemplar över. 

Stoppdatum för artiklar ändras till 1/12, det blir för kort om tid annars. Kartor 
över delningsturer får vi jobba vidare med.

⦁ Arbetet med bryggan görs till våren. Mia gör ett reportage om våra planer. Vi 
söker nu sponsorer, och skyltar med deras namn kommer att sättas upp. 

Två stipendier, Helmistiftelsen och Löfbergs Lila, är sökta. Ansökan till Euro 
Wind går ut 30/9. Mia gör en ansökan.

⦁ Kila-ön. Hans-Erik tittar till den imorgon (17/9). Har veden vi skulle få från 
avverkningen på ön körts fram till grillplatsen? LRF-medlemmmar har fått en 
inbjudan till Kärrholmens bygdegård. På programmet finns bl. a avverkningen 
på Kila-ön. 

⦁ Grannsamverkan. De har haft ett möte förra veckan med närvaro av 
kommunalråd Markus Bäckström. Vi är den enda grannsamverkan i 
kommunen som är aktiv. Det är ganska många som är ute och kollar nu. Ring 
Arne, Morgan eller Sven-Erik om vi ser något misstänkt.

⦁ Valberedning. Sune är enda ledamot. Vi behöver hitta ett par till och jobbar 
vidare med detta.

⦁ Planerade möten. Nästa möte flyttas till 7/10 pga. ordförande är förhindrad att 
medverka det tänkta datumet. Övriga möten är 11/11 och 16/12.

⦁ Övriga frågor. 

A: Arrendeavtal för bryggan och inventarieförteckning skickas ut av Åke. 

B: Kila Byalag får hyra bygdegården i Kärrholmen för 300 kr vid 
styrelsemöten. 

C: Utgivningslicens finns nu för bygdebladet. Den gäller i 10 år. Vi har 
skyldighet att lämna in allt som går i tryck till Kungliga Biblioteket. Det sköts 
av Åmåls Grafiska.
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⦁ Mötet avslutades.

Åke Broström

sekreterare
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